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PROTOKÓŁ NR XVIII.2016 
z przebiegu XVIII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 31 marca 2016 r. 
 
XVIII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Mediatece 

ŚWIATOWID w Kargowej. 
W obradach sesji uczestniczyło 20 radnych (nieobecna: Danuta Pyrtko – 

usprawiedliwiona). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
nr XVII.2016 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 
Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Ad 1. 
Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1105 otworzył XVIII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 
wszystkich zgromadzonych. Szczególnie przywitał Jerzego Fabisia, Burmistrza 
Gminy Kargowa i Henrykę Kamińczak, Przewodniczącą Rady Miejskiej 
w Kargowej oraz radnych Rady Miejskiej w Kargowej. 

Jerzy Fabiś podziękował za przyjęcie zaproszenia. Przedstawił zarys 
historyczny, gospodarczy i społeczny Gminy Kargowa. Gmina liczy 5800 
mieszkańców, z czego w mieście zamieszkuję 3800 osób, pozostałe 2000 
w 8 sołectwach. Głównym problemem jest brak stacji paliw i obwodnicy, której 
nie ma nawet w planie Narodowego Programu Budowy Dróg. Gmina ma też 
osiągnięcia – budowa pełnowymiarowej hali sportowej przy gimnazjum, w 2017 
roku budowa oczyszczalni ścieków, prężnie funkcjonują zakłady pracy, takie jak 
NESTLE, zakłady meblarskie. Burmistrz podziękował Zarządowi i Radzie 
Powiatu za remont drogi do Karszyna, wykonane już 2 etapy, wyraził nadzieję na 
realizację 3 odcinka. 

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 18 radnych, co stanowi 
kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Zarząd przygotował autopoprawki 
do zmian budżetowych i Strategii Powiatu. Porządek obrad Rada przyjęła 
jednogłośnie, „ZA”. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII Sesji Rady Powiatu. 
2. Przejęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu nr XVII.2016 
4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
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6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 
i Gmin. 

7. Wnioski i interpelacje radnych. 
8. Informacja Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa i ochronie 

przeciwpożarowej w 2015 r. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. gen. Władysława 
Sikorskiego w Sulechowie ( druk 117);  

2) utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Sulechowie ( druk 118);  

3) powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2016-
2022; ( druk 113); 

4) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2016 r., ( druk 114); 

5) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok (druk  116); 
6) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 

2022”, (druk 115). 
10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
12. Zamknięcie XVIII Sesji Rady Powiatu. 
 
Ad 3. 

Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 
internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 
a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją. 
Protokół  XVII.2016 został przyjęty jednogłośnie 

 
Ad 4. 

Starosta sprawozdanie z prac członków Zarządu od 19 lutego do 15 marca 
br.  przesłał radnym (załącznik nr 3).  

Starosta przedstawił działania Zarządu (załącznik nr 4). 
Ireneusz Plechan, Roman Rakowski i Edwin Łazicki poprosili 

o przesyłanie tych informacji drogą mailową. 
Ryszard Górnicki spytał o zapadłe w dniu wczorajszym ustalenia na 

spotkaniu Wspólnoty Niepodległości 15 w Sulechowie w sprawie parkingu. 
Starosta Zielonogórski oznajmił, iż są już przygotowane projekty 

zagospodarowania placu w 5 różnych wersjach. Koszt każdej wersji to ok. 420 
tys. zł. Problemem nadal pozostaje kwestia odprowadzenia i odbioru wody. 
Wnioski o odbiór wody zostały rozpatrzone negatywnie, lecz będą one nadal 
składane. PZZD doraźnie wyśle sprzęt celem wyrównania terenu. Realizacja 
inwestycji na pewno w bieżącym roku nie będzie dokonana ze względu na brak 
środków. Ponadto wspólnota uważa, że teren ten jest ich własnością, nie jest to 
plac publiczny, część z członków wspólnoty optuje za zamknięciem placu. 
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Ad 5. 
Przewodniczący zapoznał ze swoimi działaniami w okresie 

międzysesyjnym. W okresie od 18 lutego do 31 marca. Pełnił dyżury w biurze 
rady powiatu, uczestniczył w posiedzeniach zarządu. Wziął udział w rocznej 
naradzie w Komendzie Miejskiej Policji, w Targach Edukacji i Pracy, w dniach 
otwartych w ZSP i LO w Sulechowie.. Spotykał się również z samorządowcami 
z naszego powiatu. Byłem z wizytami w powiatowych placówkach oświatowych. 
Cyklicznie spotykam się z Burmistrzem Sulechowa.  
Do biura rady wpłynęły 2 pisma Pani Anieli Łozińskiej w sprawie wykupu 
mieszkania, Zarząd zajmuje się sprawą, to nie jest w gestii Rady. Dyrektor 
Janusz Spalony złożył pismo w sprawie powołania w Zespole Szkół  Specjalnych 
w Zaborze szkoły ponadgimnazjalnej ogólnokształcącej. Skargę ponownie złożył 
Pan Mariusz Lubecki, lecz w związku z tym, że nie wniósł nowych faktów 
zgodnie z art. 239 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego w przypadku 
gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej 
bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez 
wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia może 
podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach 
sprawy – bez zawiadamiania skarżącego, co będzie tożsame z rozstrzygnięciem 
skargi. 

Wiceprzewodniczący rady również pełnili dyżury w biurze rady. 
  
Ad 6. 

Nie zgłoszono pytań i wniosków. 
 

Ad 7. 
Ireneusz Plechan spytał o kontynuacje plenerów malarskich, które były 

realizowane w ubiegłej kadencji. 
 
Ad 8. 

Zastępca Komendanta Miejskiego PSP, bryg. mgr inż. Maksymilian 
Koperski oznajmił, że informacja była omówiona na posiedzeniu Komisji 
Bezpieczeństwa. Dodał, iż w bieżącym roku został przeprowadzony turniej 
wiedzy pożarniczej, finalistami zostali uczniowie: w kategorii szkoła 
podstawowa w Zaborze, w kategorii gimnazjalnej uczniowie z Trzebiechowa 
i Nowogrodu Bobrz., w kategorii licealnej młodzież z Trzebiechowa 
i Nowogrodu Bobrz., 

Do Informacji Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa 
i ochronie przeciwpożarowej w 2015 r radni nie zgłosili pytań, Informacja 
przyjęta jednogłośnie, (załącznik nr 5). 
 
Ad 9.  

Przewodniczący przypomniał, że radni zapoznali się ze wszystkimi 
projektami uchwał wraz z autopoprawkami. Komisje pozytywnie zaopiniowały. 
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1) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr XVIII.111.2016 w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. gen. Władysława 
Sikorskiego w Sulechowie, (załącznik nr 6);  

2) Roman Rakowski spytał czy została sprawdzona ewentualna zmian nazwy 
szkoły. 

 Irena Podsiadły, Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
stwierdziła, że nie ma takiej możliwości. CKUiZ to szczególny typ szkoły 
zapisany w ustawie o oświacie i musi być zastosowany. 

 Rada jednogłośnie, 20 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XVIII.112.2016 
w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Sulechowie, (załącznik nr 7); 

3) Edwin Łazicki poinformował, że jest obowiązkowy, np. przy składaniu 
wniosków o dofinansowanie. 

 Rada jednogłośnie, 20 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XVII.113.2016 w sprawie 
w sprawie powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych na 
lata 2016-2022, (załącznik nr 8); 

4) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr XVIII.114.2016, określenia zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 
2016 r., (załącznik nr 9); 

5) Radni bez zastrzeżeń podjęli Uchwałę Nr XVIII.115.2016 w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok; (załącznik nr 10). 

6) Rada jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XVIII.116.2016 w sprawie zmiany 
w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”; 
(załącznik nr 11). 

 
Ad 10. 
 Dariusz Wróblewski, Starosta Zielonogórski poinformował, że jest 
intencja kontynuowania plenerów malarskich, lecz Euroregion jeszcze nie 
rozpatrzył wniosków i nie wydał pozytywnej opinii. 
 
Ad 12.  

Barbara Dębicka, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kargowej, radna 
z Karszyna podziękowała za uchwałę dzięki, której możliwa była budowa drogi 
w Karszynie. Droga teraz jest bezpieczna i elegancka. Poprosiła o dokończenie 
inwestycji i realizację 3. etapu. 

Edwin Łazicki, oznajmił, że Rada cieszy się, iż droga spełniła oczekiwania 
mieszkańców i jeśli finanse pozwolą na pewno zostanie dokończona. 

Dariusz Wróblewski poinformował, że 1 z 4 złożonych do PROW 
wniosków to właśnie 3. etap drogi w Karszynie. 



 5

Ad 14.  
O godz. 1250 Przewodniczący Rady zamknął obrady XVIII Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. Podziękował gospodarzom za gościnę. 
 
 
 
 

Protokolant         Przewodniczący Rady 
        Powiatu Zielonogórskiego 
         Jolanta Drygas     
                  Edwin Łazicki 


